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RAUMAN NUORISOVALTUUSTON KOKOUS  

  

Aika:  Tiistai 11.4. klo 16-18  

Paikka:  Kaupungintalon edustustila  

 Jäsenet:   

 Venla Ahtiainen    Hj.Nortamo  

 Pihla Hammarberg    Hj.Nortamo  

 Amanda Helin    Hj.Nortamo  

 Sini Peltomaa    Hj.Nortamo  

 Henna Veijonaho    Hj.Nortamo   

 Ella Juuti      Nanu  

 Konsta Lauronen    Nanu      

 Justus Halminen     Normaalikoulu      

 Sisu Valavuo                        Normaalikoulu  

 Jeanne Moisy    Raumanmeri       

 Meisa Valtanen    Raumanmeri   

 Eppu Pöyhönen    Rauman Lyseon Lukio  

 Lauri Raisto     Rauman Lyseon Lukio    

 Vilho Tuominen    Rauman Lyseon Lukio  

 Verneri Virtanen    Rauman Lyseon Lukio  

 Heidi Aitto-oja    Winnova  

  Rosalina Rantala    Winnova   

Varajäsenet (kutsutaan paikalle tarvittaessa)  

  

Iiris Haaslahti                                           Hj.Nortamo  

Ramisha Ghimire    Rauman Lyseon Lukio  

  

Jonna Soininen    Nuoriso-ohjaaja  

Julia Nummi                                             Nuoriso-ohjaaja  
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45 § Kokouksen avaus   

  

Avataan kokous ajassa 16.11.  

  

46 § Laillisuus ja päätösvaltaisuus    

  

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  

  

47 § Esityslistan hyväksyminen    

  

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.  

  

48 § Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta    

  

Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin Justus Halminen ja Meisa Valtanen.  

  

49 § Kuullaanko-päivä ja zine  

  

Kuullaanko-päivää ja zineä työstettiin yhdessä Rauman Lasten Parlamentin kanssa 15.3 

nuorisotalo Kuovilla. Lisäksi Hj. Nortamon koululla on järjestetty zine-työpaja viikolla 13 ja 

Raumanmeren koululla puolestaan järjestetään tällä viikolla. Ensi viikolla alkaa töiden käsittely. 

Tehtyjen pikku-uutisten perusteella valitaan zinelle teema ja työstetään lehteä. Tätä olisi tarkoitus 

toteuttaa ensi viikon tiistaina 18.4 klo 16. 

 

50 § OtaChill-suunnitelmat  

  

OtaChill-tapahtumaa suunniteltiin 28.3. Ideoita saatiin tapahtuman ohjelmaan sekä artistien 

kutsuntaan. Mahdollisuutena olisi myös levittää kouluihin lomakkeita, joiden perusteella voisi 

hakea lähinnä juontajaksi (mahdollisuus myös muun esiintyjän rekrytointiin) OtaChilliin. Näissä 

lomakkeissa nuoret voisivat kertoa itsestään enemmän esimerkiksi aiemmasta kokemuksesta, ja 

loppujen lopuksi valinnan tekisivät nuorisovaltuusto yhdessä ohjaajiensa kanssa. Formslomakkeen 

luomisesta vastuun ottaa Venla. Myös muut saavat olla mukana lomakkeen luomisessa. Kun 

lomake on valmis, jaetaan se ainakin Rauman kouluihin mutta myös todennäköisesti eri 

tiedotuskanaviin. Tarkoituksena olisi saada lomake valmiiksi 18.4 mennessä, jonka jälkeen 

julkaisupäivää seuraavat kolme viikkoa jätetään vastausajaksi.  
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Viime vuonna OtaChill-tapahtumassa järjestettiin vaahtobileet. Vaahtobileiden viimevuotinen 

järjestäjä on jälleen ottanut yhteyttä ja kysynyt, järjestämmekö tänä vuonna tuon ohjelmanumeron 

taas. Ehdotus sai eriäviä mielipiteitä, sillä vaahtobileiden suosiosta ei saatu selvyyttä. Lisäksi 

yhteisötaideteoksenakin tunnettu spray-maalipiste sai kannatusta nuorisovaltuuston keskuudessa. 

Maalattujen kankaiden loppukäsittelystä keskusteltiin myös.  

  

Molempien ideoiden keskustelua jatketaan seuraavissa kokouksissa.  

  

OtaChill-tapahtumaa varten tehtyjä artistitoiveita käsiteltiin kokouksessa. Benjamin on valittu 

tapahtuman pääesiintyjäksi. Lopuista ehdotuksista päätettiin karsia suurin osa pois. Ideana olisi 

mahdollisesti pääesiintyjän lisäksi valita yksi vähän suurempi artisti sekä useita pienempiä 

esiintyjiä. Tapahtuman aikataulu on kolmesta neljään tuntia, jolloin Benjaminin tunnin keikan lisäksi 

voidaan maksimissaan valita kolme muuta esiintyjää. Artistien välille on kuitenkin tarkoitus jättää 

siirtymäaikaa sekä aikaa tapahtuman muita ohjelmanumeroita varten.  

  

Tapahtuman paikallisten esiintyjien/juontajan valinta tulisi olla valmis viikolla 20.  

  

Artistitoivelistasta ei vielä karsittu potentiaalisia esiintyjiä pois. Tosin rap-artistien osalta kuitenkin 

todettiin, että Out of School -tapahtuman rap-painotteisten esiintyjien vuoksi voitaisiin mahdollisesti 

ennemmin valita muiden genrejen esiintyjiä. Artistitoiveita on mahdollista ideoida vielä 23.4 asti.  

  

51 § Kouluruoka-somekampanja  

  

Kouluruokatyöryhmältä on tullut ehdotus jo viime kaudella somekampanjan luomisesta 

kouluruoasta. Varsinaista päämäärää somekampanjalle ei ole. Tarkoituksena olisi esimerkiksi 

julkaista nuorisovaltuuston Instagram-tilillä erilaisia julkaisuja raumanruokapalvelut-tilin tägillä. 

Lisäksi kouluissa voitaisiin järjestää teemaviikkoja, joiden aikana someen voitaisiin tehdä muun 

muassa haastatteluja tai ”paras hetki kouluruoan parissa”-postauksia. Nuorisovaltuusto päätti 

jatkaa asian käsittelyä myöhemmissä kokouksissa.  

  

  
52 § Työryhmien kuulumiset   

  

a. Lasten, nuorten ja perheiden hyvinvoinnin ohjausryhmä  

  

Lasten, nuorten ja perheiden hyvinvoinnin ohjausryhmä ei ole kokoontunut nuorisovaltuuston 

kokousten välissä.  

  

  

b. Hyvinvointi- ja ehkäisevän päihdetyön työryhmä  
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Hyvinvointi- ja ehkäisevän päihdetyön työryhmä ei ole kokoontunut nuorisovaltuuston 

kokousten välissä.  

c. Koulutuksen ja työllisyyden ohjausryhmä  

Koulutuksen ja työllisyyden ohjausryhmän puolesta ei ole ainakaan tullut kokouskutsua 

jäsenelle.  

d. Liikenneturvallisuustyöryhmä  

Liikenneturvallisuustyöryhmä ei ole kokoontunut nuorisovaltuuston kokousten välissä. e. 

Kouluruokailutyöryhmä  

Kouluruokailutyöryhmässä käsiteltiin kouluruoan laatua sekä keskusteltiin myös kouluruoan 

riittävyydestä kaikille oppilaille/opiskelijoille.  

  

53 § Luottamustoimien kuulumiset   

  

Luottamustoimista ei ole kuulumisia, sillä mahdollinen ikärajakysymys on vielä päättämättä. Osa 

jäsenistä on kuitenkin saanut kokouskutsuja, mutta kokouksiin ei ole tullut mennä.  

Kaupunginhallituksessa käsitellään pikimmiten asiaa. Tämän päätöksen jälkeen nuorisovaltuusto 

joutuu mahdollisesti valitsemaan uusia edustajia hoitamaan luottamustoimia.  

  

54 § Ilmoitusasiat   

  

a. Mnuu huki – osallistuvan budjetoinnin äänestysvaiheen päättyminen 12.4  

  

Merkitään tiedoksi.  

  

b. Laurin osallistuminen Satakunnan liikuntastrategian tilaisuuteen 12.4    

  

Merkitään tiedoksi.  

  

c. Maanantaina 17.4 klo 15.30-18.30 järjestetään Rauman pääkirjastolla tapahtuma 

Raumapäivän kunniaksi, johon voi matalalla kynnyksellä tulla tekemään käsitöitä 

(riippumattoja ja viirejä).  

  

Merkitään tiedoksi.  

  

55 § Muut esiin tulevat asiat   
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a.  Satakunnan hyvinvointialueen nuorisovaltuuston kuulumiset  

  

Satakunnan hyvinvointialueen nuorisovaltuusto käsitteli kokouksessaan 5.4 erityisesti  

SuomiAreenan tulevaa paneelia omalta osuudeltaan sekä maksuttoman ehkäisyn etenemistä 

Satakunnassa alle 25-vuotiaille nuorille. Lisäksi Hanna-Leena Markki kävi esittelemässä 

kokouksessa lasten, nuorten ja perheiden palvelujen toimea Satakunnassa. Myös 

nuorisovaltuuston edustuksesta aluevaltuustossa keskusteltiin.  

  

56 § Seuraava kokous   

  

Päätettiin toteuttaa äänestys WhatsAppissa. Äänestyksessä valitaan jokin päivä viikolta 17 

kokouspäiväksi. Kyselyn toteuttaa Lauri.  

  

57 § Kokouksen päätös   

  

Kokous päätettiin ajassa 18.11.  

  

  

  

  

  

  

  

  

  



 

 

 

 

 

    

      

  

___________________________      _________________________  

Lauri Raisto         Verneri Virtanen  

Puheenjohtaja        Sihteeri  

  

Pöytäkirja on tarkastettu ja hyväksytty   

  

___________________________      _________________________  

          

Pöytäkirjantarkastaja        Pöytäkirjantarkastaja  

Justus Halminen        Meisa Valtanen  

  

  


